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Írásbeli választ igénylő' kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen érvek szólnak egy jól működő állami tulajdonú cég privatizációja mellett? ”
címmel a Házszabály 91. ,¢-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Oszkó Péter
pénzügyminiszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Tokaj Kereskedőház tavalyi árbevétele elérte a 3,5 milliárd forintot, idén 3,2 milliár d
forintos árbevétellel kalkulált a menedzsment . A kereskedőház mintegy kétezer termelővel ál l
kapcsolatban, akiknek hosszú távú biztonságot jelentene, ha a cég tartósan állami tulajdonba n
maradhatna.

A tokaji szőlősgazdák levélben fordultak Bajnai Gordon miniszterelnökhöz, hogy a
társaság kerüljön le a privatizálásra szánt állami tulajdont tartalmazó listáról .

Kérdezem tehát miniszter úrtól :
Milyen érvek szólnak egy jól működő állami tulajdonú cég privatizációja mellett ?

- Miért kívánja a Kormány privatizálni a Tokaj Keresked őházat annak ellenére, hog y
ezzel a lépéssel szőlősgazdák ezreinek megélhetése válhat kétségessé?

- Mely további állami cégek privatizációját tervezi a Kormány hátralév ő hivatal i
idejében?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 24.

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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